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Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié
Intertek

Surge Protective Power Strip model YLPT-43 Branded Defiant

Notification Type: Safety / Sécurité
Certification Type: ETL Listed - US and Canada
Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les
détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matiére de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Company Identification
Ningbo Bai-Jia Electric Appliance Co., Ltd.

Product Identification

A safety concern of certified product of Ningbo Bai-Jia Electric Appliance Co., Ltd. Surge Protective Power Strip, model YLPT-43 branded "Defiant" date code is shown in illustrations and product
is labeled and using a cETLus Certification Mark control number 4008493, Label photo on Page 2.

Un probléme de sécurité concernant un produit certifié de Ningbo Bai-Jia Electric Appliance Co., Ltd. La multiprise de protection contre les surtensions, modéle YLPT-43 de marque « Defiant », le
code de date est indiqué dans les illustrations et le produit est étiqueté et utilise un numéro de contréle de marque de certification cETLus 4008493, photo de I'étiquette a la page 2..

Hazard Involved
Possible Shock Risk / Risque de choc possible

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit &tre
immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires a leurs fournisseurs.
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